
VVJ Generalforsamling den 14.04.2023 

Mødt: Henrik Demant, Bent T. Hansen, Martin S. Andersen, Nicolaj W. Haugaard, Michael Nielsen, Flemming 

Møllgaard, Lars K. Hansen, Peter Quist og Frank Buthler. Nyt bestyrelsesmedlem: Ejner Lyshøj Søgård. 

Fraværende: Per B. Sørensen, Claus T. Hansen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at 

takke for valget og konstatere generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet. Ordet blev overdraget til 

formanden. Der var fremmødt 18 medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Henrik forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik det forgangne års arrangementer med bla.:  

- Jagttegnskursus sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og Bogense med 17 deltagere. 

- I 2023 afholdt jagtmesse i Særslev som et samarbejdet mellem Bogense Land & Strandjagtforening, 

Nordfyns Jagtforening og Veflinge-Vigerslev Jagtforening.    

- Hygiejnekursus i Køreladen kunne godt have haft lidt flere deltage. 

- Tur til hjortebanen i Lejbølle i regi af fællesudvalget med 24 deltagere. 

- Der er i april afholdt combi-skydning på riffelbanen i regi af samarbejdsudvalget. 

- Riffelbanen i Nr. Esterbølle er åben hver tirsdag, og der er altid instruktører til stede. Der er enkelte 

skydninger om lørdagen, og det fremgår af hjemmesiden.  

- Fælles Nordfynsk ræveregulering blev afviklet med god tilslutning og 3 ræve på paraden. 

- Skydebanen på NFC drives i samarbejde med de 2 andre foreninger, og den større renovering der har været 

planlagt længe vil blive udført i efteråret. 

- I årets løb var der 3 skydninger til Vilde duer, hvor aftenskydninger var godt besøgt, mens skydningen ved 

Hans Erik havde plads til flere. Tak til Hans Erik for indsatsen. 

- Jagtgudstjenesten i Langesø Skovkapel blev igen godt besøgt. 

- Bukketræf i Køreladen, med en rigtig god tilslutning, hvor der var 3 bukke på paraden. De gode boller fra 

Hans Erik blev rost. 

- Foreningens jagtblad er udskiftet med 2 årlige Nyhedsmails 

- Henrik D. takkede for hjælpen til vores arrangementer fra de frivillige (Carsten, Hans Erik, Kenneth mfl.) 

- Preben efterspurgte spørgsmål fra forsamlingen, og Jørgen Fabricius fortalte om sammenholdet i Nordfyns 

Jagtforening, der tiltrækker mange unge mennesker. Preben takkede Henrik for beretningen. 

- Der er 132 medlemmer i jagtforeningen. 

- Beretningen blev derfor enstemmigt vedtaget med applaus. 

3) Revideret regnskab til godkendelse 

Flemming Møllgaard gennemgik det reviderede regnskab med en omsætning på 10.341,38 kr. og et 

underskud på 365,16 kr.  Der er en kassebeholdning på 55.851,87 kr.  Regnskabet blev godkendt med 

applaus. Der var spørgsmål til det indestående på fælleskontoen. 

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Flemming Møllgaard, Nicolaj Haugaard, Henrik Demant og Per Bo Sørensen, Michael Roed Nielsen 

og Claus T. Hansen. Nicolaj Haugaard, Michael Roed Nielsen og Per Bo Sørensen var ikke villige til et genvalg, 

og som nyt medlem blev Ejner Lyshøj Søgård (ejnarlys@gmail.com) valgt, mens Henrik, Claus og Flemming blev 

genvalgt.   
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7) Valg af suppleanter 

På valg var Kim Grony, og han blev valgt igen med applaus. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var 

Torben Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Kim Grony foreslog at man medbragte en kammerat til arrangementerne, så der kommer flere. 

Jagttegnskursister er gratis medlemmer af Jægerforbundet i 18 måneder blev oplyst af Hans Erik. Han 

foreslog vi inviterede nye medlemmer med på en jagt, så de fik relationer til Jagtforeningen. 

Nicolaj fortalte om orienteringsmøde med jagttegnskursisterne, hvor han præsenterede jagtforeningen. I år 

blev det afholdt sidst i forløbet, men det er måske bedre i starten, hvor de skal meldes i Jægerforbundet. 

Det blev drøftet om der var mulighed for leje af jagtarealer ved kommunen til nye / unge medlemmer. 

Jørgen Fabricius tilbød sin hjælp ved vores arrangementer, og det samme gjorde Kim Grony. Jørgen havde 

adgang til andejagt, som kunne tilbydes til ungjægere. 

Henrik takkede dirigenten godt arbejde, og de afgående bestyrelsesmedlemmer fik 2 flasker vin.  

  

Ved spisningen blev der trukket lod om gavekort til Fyns Jagt og Odense Jagt og fritid på hver 1000 kr., og de 

blev vundet af: 

Kenneth Christensen 

Frank Buthler  

 


